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Abstract (en)
An assembly of a plurality of sheets which are connected by a fastening element and are made of flat material, such as paper, film/foil and the
like, the sheets having at least two recesses in each case and the fastening element consisting of a web and two essentially flat holding members
adjoining each end of the web, and at least one of the holding members being inserted through the recesses of the sheets and being bent over into
a plane which is essentially parallel to the sheets. The holding members (4) have in at least one direction larger dimensions in outline than the cross-
section of the web (3) and the recesses are constructed as elongated holes and have a smaller width (b) in relation to the width (B) of the holding
members. <IMAGE>

Abstract (de)
Verbund einer Mehrzahl von durch ein Verbindungselement verbundenen Blättern aus flächigem Material, wie Papier, Folie und dergleichen, wobei
die Blätter mindestens je zwei Ausnehmungen aufweisen und wobei das Verbindungselement aus einem Steg und zwei an je einem Ende des
Stegs angeschlossenen, im wesentlichen flachen Haltegliedern besteht, und mindestens eines der Halteglieder durch die Ausnehmungen der
Blätter hindurchgesteckt und in eine zu den Blättern im wesentlichen parallelen Ebene umgelegt ist. Die Halteglieder (4) weisen in mindestens einer
Richtung im Grundriß größere Abmessungen als der Querschnitt des Stegs (3) auf, und die Ausnehmungen sind als Langlöcher ausgeführt und
weisen gegenüber der Breite (B) der Halteglieder geringere Breite (b) auf.
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